

尊尚醫療禮賓服務 (於指定的國內醫院提供特需國際 VIP 通道和陪診服務)  
Premier Medical Concierge Service (Designated China hospitals for VIP access service and accompany service)

此服務適用於指定產品 (「享富·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版)及「創世·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版))  
This Service is applicable to selected plans (Regent Prime Insurance Plan II (Premier) and Regent Elite Insurance Plan II (Premier)).

中國網絡醫院 List of the China Network Hospital				服務範圍	
No.	所在省市 (Province)	地級市 (Prefecture-level City)	名稱 (Name)	特需國際 VIP 通道 (VIP access service)	陪診服務 (Accompany service)
1	北京市	北京	北京協和醫院 (中國醫學科學院)	✓	✓
2	北京市	北京	中日友好醫院 (衛生部中日友好醫院)	✓	✓
3	北京市	北京	北京新世紀兒童病院	✓	✓
4	天津市	天津	天津市人民醫院	✓	✓
5	天津市	天津	天津市兒童醫院	✓	✓
6	天津市	天津	天津醫科大學總醫院	✓	✓
7	天津市	天津	天津市中醫學院第一附屬醫院	✓	✓
8	天津市	天津	天津市第五中心醫院 (元塘沽醫院)	✓	✓
9	天津市	天津	天津市第一中心醫院	✓	✓
10	遼寧	大連	大連醫科大學附屬第一醫院	✓	✓
11	遼寧	大連	大連醫科大學附屬第二醫院	✓	✓
12	遼寧	大連	大連市兒童醫院	✓	✓
13	遼寧	大連	大連市中心醫院	✓	✓
14	遼寧	大連	大連大學附屬中山醫院 (元鐵路醫院)	✓	✓
15	遼寧	沈陽	遼寧省金秋醫院	✓	✓
16	吉林	長春	吉林大學第一醫院	✓	✓
17	山東	青島	青島經濟技術開發區第一人民醫院	✓	✓

註 1: 此服務適用於指定產品(「享富·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版)及「創世·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版))。該名單不由富通保險擁有或維護，不會構成富通保險對上述機構的推薦。富通保險不對上述機構的服務質量和供應情況作出任何陳述、保證或承諾，也不對因使用上述機構而直接或間接造成的任何後果負責。

Note1: This service is applicable to selected plans (Regent Prime Insurance Plan II (Premier) and Regent Elite Insurance Plan II (Premier)). The list is neither owned nor maintained by FTLife and shall not constitute/ be treated as FTLife's recommendation/ endorsement of the listed hospitals/ institutes. FTLife shall not make any representations, warranties or undertakings regarding the quality and supply of the services of the listed institutes and will not held liable for any consequences resulted directly or indirectly from the use of the listed institutes.

註 2: 此表該清單應由 AIS 不時更新，恕不另行書面通知。富通保險不對名單的準確性以及因名單作出的決定而招致的任何損失承擔責任。

Note2: The list shall be updated by AIS from time to time without prior written notice. FTLife shall not be held liable for the accuracy of the list and any loss/ damage incurred as a result of decisions made in reliance of the list.

尊尚醫療禮賓服務 (於指定的國內醫院提供特需國際 VIP 通道和陪診服務)  
Premier Medical Concierge Service (Designated China hospitals for VIP access service and accompany service)

此服務適用於指定產品 (「享富·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版)及「創世·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版))

This Service is applicable to selected plans (Regent Prime Insurance Plan II (Premier) and Regent Elite Insurance Plan II (Premier)).

中國網絡醫院 List of the China Network Hospital				服務範圍	
No.	所在省市 (Province)	地級市 (Prefecture-level City)	名稱 (Name)	特需國際 VIP 通道 (VIP access service)	陪診服務 (Accompany service)
18	山東	青島	青島大學醫學院附屬醫院特需門診	✓	✓
19	山東	青島	青島市市立病院東院區	✓	✓
20	山東	青島	青島市市立醫院	✓	✓
21	山東	青島	青島市西海岸醫院	✓	✓
22	山東	煙台	煙台毓璜頂醫院	✓	✓
23	上海市	上海	上海交通大學附屬第一人民醫院 (上海市第一人民醫院/上海市紅十字會醫院)	✓	✓
24	上海市	上海	上海市第一人民醫院	✓	✓
25	上海市	上海	復旦大學附屬華山院 (復旦大學附屬上海華順醫院有限公司)	✓	✓
26	上海市	上海	復旦大學附屬中山醫院	✓	✓
27	上海市	上海	復旦大學附屬兒科醫院	✓	✓
28	上海市	上海	上海長寧區中心醫院	✓	✓
29	上海市	上海	上海交通大學醫學院附屬瑞金醫院 (上海瑞金醫院/上海市瑞金紅十字會醫院)	✓	✓
30	上海市	上海	中國福利會國際和平婦幼保健院 (上海交通大學附屬國際和平婦幼保健院/國際和平婦幼保健院)	✓	✓
31	上海市	上海	上海交通大學醫學院附屬上海兒童醫學中心	✓	✓
32	上海市	上海	上海市東方醫院同濟大學附屬東方醫院	✓	✓
33	上海市	上海	上海浦南醫院	✓	✓
34	上海市	上海	上海華東醫院	✓	✓

註 1: 此服務適用於指定產品(「享富·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版)及「創世·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版))。該名單不由富通保險擁有或維護，不會構成富通保險對上述機構的推薦。富通保險不對上述機構的服務質量和供應情況作出任何陳述、保證或承諾，也不對因使用上述機構而直接或間接造成的任何後果負責。

Note1: This service is applicable to selected plans (Regent Prime Insurance Plan II (Premier) and Regent Elite Insurance Plan II (Premier)). The list is neither owned nor maintained by FTLife and shall not constitute/ be treated as FTLife's recommendation/ endorsement of the listed hospitals/ institutes. FTLife shall not make any representations, warranties or undertakings regarding the quality and supply of the services of the listed institutes and will not held liable for any consequences resulted directly or indirectly from the use of the listed institutes.

註 2: 此表該清單應由 AIS 不時更新，恕不另行書面通知。富通保險不對名單的準確性以及因名單作出的決定而招致的任何損失承擔責任。

Note2: The list shall be updated by AIS from time to time without prior written notice. FTLife shall not be held liable for the accuracy of the list and any loss/ damage incurred as a result of decisions made in reliance of the list.

尊尚醫療禮賓服務 (於指定的國內醫院提供特需國際 VIP 通道和陪診服務)  
Premier Medical Concierge Service (Designated China hospitals for VIP access service and accompany service)

此服務適用於指定產品 (「享富·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版)及「創世·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版))

This Service is applicable to selected plans (Regent Prime Insurance Plan II (Premier) and Regent Elite Insurance Plan II (Premier)).

中國網絡醫院 List of the China Network Hospital				服務範圍	
No.	所在省市 (Province)	地級市 (Prefecture-level City)	名稱 (Name)	特需國際 VIP 通道 (VIP access service)	陪診服務 (Accompany service)
35	上海市	上海	上海交通大學附屬上海市第六人民醫院	✓	✓
36	上海市	上海	上海兒童醫院	✓	✓
37	江蘇	蘇州	蘇州大學附屬第二醫院	✓	✓
38	江蘇	蘇州	上海交通大學醫學院蘇州九龍醫院	✓	✓
39	江蘇	蘇州	蘇州大學附屬第一醫院	✓	✓
40	江蘇	蘇州	蘇州市立醫院	✓	✓
41	江蘇	蘇州	蘇州市第五人民醫院	✓	✓
42	江蘇	無錫	無錫市人民醫院	✓	✓
43	江蘇	無錫	無錫市第二人民醫院	✓	✓
44	江蘇	崑山	崑山市第一人民醫院 (江蘇大學附屬崑山醫院)	✓	✓
45	江蘇	常州	常州市第一人民醫院	✓	✓
46	江蘇	常熟	常熟市第二人民醫院	✓	✓
47	江蘇	南京	江蘇省人民醫院 (南京醫科大學附屬第一醫院)	✓	✓
48	江蘇	南通	南通瑞慈醫院	✓	✓
49	江蘇	南通	南通市第一人民醫院 (南通大學醫學院第二附屬醫院)	✓	✓
50	江蘇	南通	南通大學附屬醫院	✓	✓
51	浙江	杭州	浙江醫科大學附屬邵逸夫醫院	✓	✓
52	浙江	杭州	浙江醫院	✓	✓
53	浙江	杭州	浙江省人民醫院	✓	✓

註 1: 此服務適用於指定產品(「享富·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版)及「創世·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版))。該名單不由富通保險擁有或維護，不會構成富通保險對上述機構的推薦。富通保險不對上述機構的服務質量和供應情況作出任何陳述、保證或承諾，也不對因使用上述機構而直接或間接造成的任何後果負責。

Note1: This service is applicable to selected plans (Regent Prime Insurance Plan II (Premier) and Regent Elite Insurance Plan II (Premier)). The list is neither owned nor maintained by FTLife and shall not constitute/ be treated as FTLife's recommendation/ endorsement of the listed hospitals/ institutes. FTLife shall not make any representations, warranties or undertakings regarding the quality and supply of the services of the listed institutes and will not held liable for any consequences resulted directly or indirectly from the use of the listed institutes.

註 2: 此表該清單應由 AIS 不時更新，恕不另行書面通知。富通保險不對名單的準確性以及因名單作出的決定而招致的任何損失承擔責任。

Note2: The list shall be updated by AIS from time to time without prior written notice. FTLife shall not be held liable for the accuracy of the list and any loss/ damage incurred as a result of decisions made in reliance of the list.

Version 版本: AIS/MCS-1

尊尚醫療禮賓服務 (於指定的國內醫院提供特需國際 VIP 通道和陪診服務)  
Premier Medical Concierge Service (Designated China hospitals for VIP access service and accompany service)

此服務適用於指定產品 (「享富·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版)及「創世·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版))

This Service is applicable to selected plans (Regent Prime Insurance Plan II (Premier) and Regent Elite Insurance Plan II (Premier)).

中國網絡醫院 List of the China Network Hospital				服務範圍	
No.	所在省市 (Province)	地級市 (Prefecture-level City)	名稱 (Name)	特需國際 VIP 通道 (VIP access service)	陪診服務 (Accompany service)
54	浙江	寧波	寧波市第二病院	✓	✓
55	浙江	平湖	平湖市第一人民醫院	✓	✓
56	湖北	武漢	武漢亞洲心臟病醫院	✓	✓
57	湖北	武漢	華科技大學同濟醫學院附屬同濟醫院	✓	✓
58	重慶	重慶	重慶市醫科大學附屬第一醫院	✓	✓
59	重慶	重慶	重慶第三軍醫大學附屬重慶大坪醫院	✓	✓
60	四川	成都	四川省人民醫院	✓	✓
61	四川	成都	華西醫科大學附屬第一醫院 (川大華西醫院國際病院)	✓	✓
62	廣東	深圳	北京大學深圳醫院	✓	✓
63	廣東	深圳	深圳市第六人民醫院	✓	✓
64	廣東	深圳	深圳第二人民醫院	✓	✓
65	廣東	深圳	香港大學深圳醫院	✓	✓
66	廣東	廣州	廣州中醫藥大學祈福醫院	✓	✓
67	廣東	廣州	廣州市花都區人民醫院	✓	✓
68	廣東	廣州	廣東省人民醫院	✓	✓
69	廣東	珠海	中山大學附屬第五醫院	✓	✓
70	廣東	珠海	珠海市人民醫院	✓	✓
71	廣東	中山	中山市人民醫院 (廣東藥學院附屬中山醫院)	✓	✓
72	廣東	中山	中山市中醫院	✓	✓
73	廣東	佛山	佛山市第一人民醫院	✓	✓

註 1: 此服務適用於指定產品(「享富·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版)及「創世·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版))。該名單不由富通保險擁有或維護，不會構成富通保險對上述機構的推薦。富通保險不對上述機構的服務質量和供應情況作出任何陳述、保證或承諾，也不對因使用上述機構而直接或間接造成的任何後果負責。

Note1: This service is applicable to selected plans (Regent Prime Insurance Plan II (Premier) and Regent Elite Insurance Plan II (Premier)). The list is neither owned nor maintained by FTLife and shall not constitute/ be treated as FTLife's recommendation/ endorsement of the listed hospitals/ institutes. FTLife shall not make any representations, warranties or undertakings regarding the quality and supply of the services of the listed institutes and will not held liable for any consequences resulted directly or indirectly from the use of the listed institutes.

註 2: 此表該清單應由 AIS 不時更新，恕不另行書面通知。富通保險不對名單的準確性以及因名單作出的決定而招致的任何損失承擔責任。

Note2: The list shall be updated by AIS from time to time without prior written notice. FTLife shall not be held liable for the accuracy of the list and any loss/ damage incurred as a result of decisions made in reliance of the list.

Version 版本: AIS/MCS-1

尊尚醫療禮賓服務 (於指定的國內醫院提供特需國際 VIP 通道和陪診服務)  
Premier Medical Concierge Service (Designated China hospitals for VIP access service and accompany service)

此服務適用於指定產品 (「享富·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版)及「創世·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版))

This Service is applicable to selected plans (Regent Prime Insurance Plan II (Premier) and Regent Elite Insurance Plan II (Premier)).

中國網絡醫院 List of the China Network Hospital				服務範圍	
No.	所在省市 (Province)	地級市 (Prefecture-level City)	名稱 (Name)	特需國際 VIP 通道 (VIP access service)	陪診服務 (Accompany service)
74	廣東	東莞	東莞康華醫院	✓	✓
75	廣東	東莞	中山大學附屬東華醫院	✓	✓
76	廣東	惠州	南方醫科大學惠州協和醫院	✓	✓
77	廣東	汕頭	汕頭市中心病院中山大學附屬汕頭醫院	✓	✓
78	福建	廈門	廈門大學附屬中山醫院	✓	✓
79	福建	福州	福建醫科大學附屬第一醫院	✓	✓
80	山東	濟南	濟南市中心醫院	✓	
81	山東	濟南	山東省千佛山醫院	✓	
82	江蘇	家港	張家港市第一人民醫院	✓	
83	浙江	嘉興	嘉興市第一醫院	✓	
84	廣西壯族 自治區	桂林	桂林市人民醫院	✓	
85	湖南	長沙	湖南旺旺醫院	✓	
86	寧夏回族 自治區	銀川	寧夏醫學院附屬醫院	✓	
87	新疆	烏魯 木齊	新疆維吾爾自治區人民醫院	✓	
88	河北	唐山	唐山市工人醫院	✓	
89	河北	秦皇 島	秦皇島市第一醫院	✓	
90	雲南	昆明	昆明市第一人民醫院	✓	

註 1: 此服務適用於指定產品(「享富·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版)及「創世·傳家寶」壽險計劃 II(尊尚版))。該名單不由富通保險擁有或維護，不會構成富通保險對上述機構的推薦。富通保險不對上述機構的服務質量和供應情況作出任何陳述、保證或承諾，也不對因使用上述機構而直接或間接造成的任何後果負責。

Note1: This service is applicable to selected plans (Regent Prime Insurance Plan II (Premier) and Regent Elite Insurance Plan II (Premier)). The list is neither owned nor maintained by FTLife and shall not constitute/ be treated as FTLife's recommendation/ endorsement of the listed hospitals/ institutes. FTLife shall not make any representations, warranties or undertakings regarding the quality and supply of the services of the listed institutes and will not held liable for any consequences resulted directly or indirectly from the use of the listed institutes.

註 2: 此表該清單應由 AIS 不時更新，恕不另行書面通知。富通保險不對名單的準確性以及因名單作出的決定而招致的任何損失承擔責任。

Note2: The list shall be updated by AIS from time to time without prior written notice. FTLife shall not be held liable for the accuracy of the list and any loss/ damage incurred as a result of decisions made in reliance of the list.

Version 版本: AIS/MCS-1